

Date: 9 March 2025

Ref: 10 / 10 / 167 / 2025

التاريخ: 9 مارس 2025

الإشارة: 2025 / 167 / 10 / 10

To: Chief Executive Officer

Bursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم

بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

**Subject: KFH Group's Desire to Decrease its Ownership
in the "Energy House" to less than 30%**

**الموضوع: رغبة مجموعة بيت التمويل الكويتي في تخفيض ملكيتها
في شركة "بيت الطاقة" عن نسبة 30%**

In reference to the above subject, and in line with Kuwait Finance House (KFH)'s compliance with the requirements of Article (3-6-7) of Chapter 3 (Acquisition) of CMA Executive Bylaws Book 9 (Mergers and Acquisitions), that requires the Controller, who intends to reduce its ownership in a listed company (subject to control) to less than 30%, to disclose to the Bursa and submit Form (6), KFH would like to report the following:

- Kuwait Finance House Group "KFH Group" (the controller) announces for its desire to decrease its ownership in the Energy House Holding Company - K.S.C "Energy House" (Company subject to control) to less than 30%, as KFH Group's interest in the Energy House changed from (Long-term investment) to (Exit from investment).

Attached is 'Sales or Purchases Permitted for the Controllers of a Listed Company's Shares' Form as per Appendix (6). A copy of the same has been submitted to CMA and Bahrain Bourse.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي على الالتزام بمتطلبات المادة (3-6-7) من الفصل الثالث (الاستحواذ) من الكتاب التاسع (الاندماج والاستحواذ)، والتي تتطلب قيام المسيطر الذي يرغب في إنقاص ملكيته في شركة مدرجة محل السيطرة لما دون نسبة 30% بالإفصاح في البورصة وتقديم نموذج رقم (6)، يفيد بيت التمويل الكويتي بما يلي:

- تعلن مجموعة بيت التمويل الكويتي (المسيطر) عن رغبتها في تخفيض ملكيتها في شركة بيت الطاقة القابضة - ش.م.ك "بيت الطاقة" (شركة محل السيطرة) عن نسبة 30%، حيث تغير هدف مصلحة مجموعة بيت التمويل الكويتي في شركة بيت الطاقة من (استثمار طويل الأجل) إلى (تخارج من الاستثمار).

مرفق لكم نموذج "بيع أو شراء المسيطر على شركة مدرجة" وفقاً للملحق رقم (6). هذا وقد تم تزويد كل من السادة/ هيئة أسواق المال والسادة/ بورصة البحرين بنسخة منه.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

خالد يوسف الشملان

الرئيس التنفيذي للمجموعة

Khaled Yousef Al-Shamlan

Group Chief Executive Officer

9 March 2025

9 مارس 2025

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي

Appendix (6)

ملحق رقم (6)

Form of

نموذج

“Sales or Purchases for the Controllers of a Listed
Company’s Shares”

“بيع أو شراء المسيطر على شركة مدرجة”

KFH Group’s Desire to Decrease its Ownership
in the Energy House Company to Less than 30%

رغبة مجموعة بيت التمويل الكويتي في تخفيض ملكيتها
في شركة بيت الطاقة عن نسبة 30%

- Taking into consideration the provisions of Article (3-6-2) of module 9 (Mergers and Acquisitions), the Controlling Person shall be entitled to increase or decrease the ownership thereof with a percentage of sale or purchase semi-annually, as follows:
 - ✓ $\pm 2\%$ for ownerships over 30% to 50%.
 - ✓ $\pm 5\%$ for ownerships over 50% to 100%.
- The form shall be filled in the following cases:
 - ✓ Disclosure of the percentage increase or decrease of the Controlling Person's ownership, in accordance with the permitted percentages, semi-annually.
 - ✓ Disclosure of the Controller's intent to reduce its ownership by exceeding the permitted percentage of sale before realizing such interest, provided that this process does not lead to a reduction of the Controller's ownership to become less than 30% of the company subject to Control.
 - ✓ Disclosure of the Controlling Person's desire to decrease his ownership to less than 30% of the current Shares of the company subject to control, that is before the interest has been achieved.
- The undersigned shall be fully responsible for accuracy of information in this form.

Applicant Data

Controller:	Kuwait Finance House Group
Commercial Register:	26066
Listed Company Name:	The Energy House Holding Co. - K.S.C
Total Ownership %: (Direct and Indirect)	54.844%

Trading Data

Trading Type (Sale/ Purchase):	Sell	
Quantity:	24,862,502 Share	
Percentage %:	54.844%	
Permitted Range of Trading:	From:	To:
	54.844%	0%
Period of Trading:	From:	To:
	1/1/2025	30/6/2025

Considering Trading Restriction Periods

- The provisions of Mandatory Acquisition Offer shall apply in the event of exceeding permitted percentage of purchase.

Signatory:	Khaled Yousef Al-Shamlan Group Chief Executive Officer
Request Date:	9 March 2025
Direct Phone:	22964841
Fax:	22413920
E-mail:	gceo.office@kfh.com
Postal Address:	P.O.Box 24989, Safat 13110, Kuwait

Stamp الختم



- مع مراعاة أحكام المادة (2-6-3) من الكتاب التاسع (الإندماج والإستحواذ)، للسيطر زيادة أو إنقاص ملكيته بنسبة بيع أو شراء نصف سنوية، بحسب ملكية الأسهم على النحو التالي:
 - ✓ $\pm 2\%$ للمكليات التي تزيد عن 30% إلى 50%.
 - ✓ $\pm 5\%$ للمكليات التي تزيد عن 50% إلى 100%.
- يتم تعبئة النموذج في الحالات التالية:
 - ✓ عند الإفصاح عن نسبة زيادة أو إنقاص ملكية المسيطر بحسب نسبة بيع أو شراء المسموحة له نصف سنوياً.
 - ✓ عند الإفصاح عن رغبة المسيطر بإنقاص ملكيته بتجاوز نسبة البيع المسموح بها وذلك قبل تحقق المصلحة، على ألا تؤدي تلك العملية إلى انخفاض ملكية المسيطر لما دون نسبة 30% في الشركة محل السيطرة.
 - ✓ عند الإفصاح عن رغبة المسيطر بإنقاص ملكيته عن نسبة 30% من الأسهم المتداولة للشركة محل السيطرة، وذلك قبل تحقق المصلحة.
- يتحمل الموقع أدناه المسؤولية الكاملة عن صحة المعلومات الواردة في هذا النموذج.

بيانات مقدم الطلب

المسيطر:	مجموعة بيت التمويل الكويتي
السجل التجاري:	26066
إسم الشركة المدرجة:	شركة بيت الطاقة القابضة - ش.م.ك
إجمالي نسبة الملكية: (مباشرة وغير مباشرة)	54.844%

بيانات التداول

نوع التداول (بيع / شراء):	بيع	
الكمية:	24,862,502 سهم	
النسبة %:	54.844%	
مدى التداول المسموح به:	من:	إلى:
	0%	54.844%
فترة التداول:	من:	إلى:
	2025/1/1	2025/6/30

مع مراعاة فترات حظر التعامل

- تطبق أحكام عرض الاستحواذ الإلزامي في حال تجاوز نسبة الشراء المسموح بها.

الشخص المخول بالتوقيع:	خالد يوسف الشملان الرئيس التنفيذي للمجموعة
تاريخ الطلب:	9 مارس 2025
هاتف مباشر:	22964841
الفاكس:	22413920
البريد الإلكتروني:	gceo.office@kfh.com
العنوان البريدي:	صندوق بريد 24989، الصفاة 13110، الكويت

Signature التوقيع